

Dr. Tony B. Watlington Sr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី ២០ ខែ កញ្ញា ឆ្នាំ ២០២៣

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសាររបស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ៖

ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវប្តេជ្ញាគាំទ្រសិស្សានុសិស្សក្នុងដំណើរសិក្សារបស់ពួកគេ ទាំងនៅសាលា និងក្នុងថ្នាក់រៀន និងក្រោយម៉ោងសិក្សា។ វិធីមួយក្នុងចំណោមវិធីដែលយើងមានបំណងធ្វើដូច្នោះគឺ - ដូចបានរៀបរាប់នៅក្នុង [Accelerate Philly](#) ផែនការយុទ្ធសាស្ត្ររបស់ក្រសួងអប់រំ - គឺអនុវត្តការបង្កាត់បង្រៀនបន្ថែមដែលមានគុណភាពខ្ពស់។ បច្ចុប្បន្ននេះ ក្រសួងអប់រំកំពុងបង្កើតកម្មវិធីបង្កាត់បង្រៀនបន្ថែមថ្មី និងពង្រីកជម្រើសដែលមានស្រាប់នៅតាមសាលា។ ខណៈពេលដែលឱកាសបង្កាត់បង្រៀនបន្ថែមតាមសាលារៀនមានរួចហើយនៅសាលាជាច្រើនរបស់យើង យើងកំពុងរៀបចំបន្ថែមនូវការបង្កាត់បង្រៀនបន្ថែមនៅតាមសាលា ដល់សាលាជាច្រើនទៀតនៅឆ្នាំនេះ។ សូមទំនាក់ទំនងជាមួយសាលារបស់កូនលោកអ្នក ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមអំពីអ្វីៗដែលមាន។ ហើយនៅក្នុងប៉ុន្មានខែខាងមុខនេះ យើងក៏នឹងចែករំលែកព័ត៌មានបន្ថែមអំពីការបង្កាត់បង្រៀនបន្ថែមដែលមានឥទ្ធិពលខ្ពស់ ដែលនឹងផ្តល់នូវការរៀនសូត្របន្ថែមនៅក្នុងក្រុមតូចៗ តាមការជួបផ្ទាល់ក្នុងអំឡុងថ្ងៃសិក្សាផងដែរ។

ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំរីករាយក្នុងការប្រកាសថា ការចុះឈ្មោះសម្រាប់ការបង្កាត់បង្រៀនបន្ថែមដោយឥតគិតថ្លៃរបស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ បើកឥឡូវនេះ សម្រាប់សិស្សថ្នាក់មត្តេយ្យ ដល់ថ្នាក់ទី ១២! សូមចុច [នៅទីនេះ](#) ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមអំពីការបង្កាត់បង្រៀនបន្ថែម និងដើម្បីចុះឈ្មោះ។

[កម្មវិធីបង្កាត់បង្រៀនបន្ថែម \(Centralized Tutoring Program\)](#) របស់ក្រសួងអប់រំ ផ្តល់សេវាកម្មដល់សិស្សថ្នាក់មត្តេយ្យ ដល់ថ្នាក់ទី ១២ និងផ្តល់នូវគំរូសិក្សាបន្ថែមដែលមានលក្ខណៈពិសេសរៀងៗខ្លួនទៅតាមតម្រូវការរបស់ក្មេងម្នាក់ៗ។ វគ្គបង្កាត់បង្រៀនបន្ថែមតាមអ៊ិនធឺណិតនឹងជួយសិស្សឱ្យយល់កាន់តែច្បាស់ និងរក្សានូវអ្វីៗដែលពួកគេរៀននៅក្នុងថ្នាក់ ហើយទីបំផុតជួយពួកគេក្នុងការជំរុញការអប់រំរបស់ពួកគេ។ កម្មវិធីនេះបានរៀបចំឡើងដើម្បីជួយសិស្សានុសិស្សក្នុង៖

- ការសិក្សាដោយឯករាជ្យ និងបង្កើតទម្លាប់សិក្សាវិជ្ជមាន
- ស្ទាត់ជំនាញមុខវិជ្ជាសិក្សា និងបង្កើតមូលដ្ឋានសម្រាប់ជំនាញផ្សេងៗ
- ការគិត និងដំណើរការដែលមានកម្រិតខ្ពស់
- ការលូតលាស់ដែលមានទំនុកចិត្ត ដែលនាំទៅរកភាពប្រសើរឡើងនូវជំនឿទុកចិត្តលើខ្លួនឯង
- បង្កើនលទ្ធផលសិក្សាទូទៅ ការរក្សាការចងចាំ និងការលូតលាស់ផ្ទាល់ខ្លួន

កម្មវិធីបង្កាត់បង្រៀនបន្ថែមដោយ **កាកតិកថ្ងៃ** មានចំនួនកៅអីដែលមានកំណត់ ដូច្នេះការចុះឈ្មោះនឹងយោងតាម ការចុះឈ្មោះមុន និងក្រោយ ដោយផ្អែកលើកន្លែងដែលមាននៅទីតាំងនៃកម្មវិធីនីមួយៗ។ ទោះបីជាការបំពេញ លិខិតចុះឈ្មោះមិនធានាការចុះឈ្មោះចូលរៀនក៏ដោយ **សូមកុំបង្អង់យូរ សូមចុះឈ្មោះនៅថ្ងៃនេះ!** ការចុះឈ្មោះ នឹងបិទនៅថ្ងៃទី ២៧ ខែ កញ្ញា ឆ្នាំ ២០២៣ វេលាម៉ោង ៥:០០ ល្ងាច។ ក្រុមគ្រួសារ និងសិស្ស នឹងទទួលដំណឹង អំពីស្ថានភាពចុះឈ្មោះរបស់ពួកគេមិនហួសថ្ងៃទី ២ ខែ តុលា ឆ្នាំ ២០២៣។

ខ្ញុំសង្ឃឹមថាលោកអ្នកនឹងពិចារណាលើការចុះឈ្មោះកូនរបស់លោកអ្នកសម្រាប់កម្មវិធីបង្កាត់បង្រៀនបន្ថែមនេះ។ នេះគឺជាវិធីមួយផ្សេងទៀតដែលក្រសួងអប់រំធ្វើសកម្មភាពលើចក្ខុវិស័យរបស់ខ្លួន ដើម្បីរៀបចំសិស្សឱ្យស្រមៃ និង សម្រេចនូវអនាគតដែលពួកគេចង់បាន។

ក្នុងភាពជាដៃគូ



Tony B. Watlington Sr., Ed.D.

អគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ

ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី